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محصولات خشکباری در سال جاری

[heading]نایب رئیس اتحادیه باغداران گفت: با و.جود مناسب بودن
تولید محصولات خشکباری از نظر کمیت و کیفیت، میزان خرید و فروش
ایــن محصــولات نســبت بــه پارســال حــدود ۲۵ درصــد کــاهش یــافته
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مجتبی شادلو در گفتوگو با خبرنگار ایسنا اظهار کرد: آفات و
بیماری ها همیشه تهدید برای محصولات کشاورزی بوده ولی در برداشت
محصول امسال تغییر خاصی ایجاد نکرده و وضعیت تولید مناسب است

البته در زمینه خرید

وی افزود: با اشاره به خشکسالی موجود اظهار کرد: گرچه امسال بحث
خشکسالی و کمبود بارش مطرح میشود، اما در مناطقی که مناسب برای
کاشت محصولات باغی است و اغلب کوهستانی هستند، شاهد بارندگی های

خوبی بودیم.

وی ادامه داد: در مدیریتی که بحث آبیاری ها، مانند آبیاری تحت
فشار و آبیاری قطره ای داشتیم، موفق به حل مشکل بزرگ در زمینه
آبیاری شدیم که هم در افزایش مقدار و کیفیت محصول موثر است و هم

در شرایط خشکسالی به نفع کشور است.
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شادلو با بیان این که میزان خرید و فروش خشکبار امسال نسبت به
سال قبل با کاهش روبرو بوده گفت: با وضعیت رکود در اقتصاد مواجه
هستیم و در مقایسه خرید و فروش سال قبل نسبت به امسال با بیش
از۲۰ تا ۲۵ درصد کاهش روبرو هستیم که این البته از کاهش محصول

نیست بلکه به دلیل کاهش قدرت خرید است.

نایب رییس اتحادیه باغداران ادامه داد: در مجموع در بخش خشکبار
که که تاریخ فساد کوتاه مدت ندارند و با توجه به جایگاه خاص ما
در این بخش از تولید، هیچ وقت با تهدید جدی در انواع محصولات

روبرو نبودیم.

وی در تشریح وضعیت محصولات خشکبار با بیان اینکه تولید گردو امسال
از وضعیت خوبی برخوردار است، گفت: گردو در مناطق نیمه گرمسیری
مانند کرمان، تهدیدی در قالب یک بیماری گیاهی داشت که خود شخص
وزیر هم برای بازدید از باغات رفت و گزارش آن ارائه شد. در مجموع
ما در این محصول افزایش تولید مناسبی داشتیم که از کیفیت بسیار

خوبی هم برخوردار است.

این عضو مجمع ملی خبرگان کشاورزی واردات بی رویه بادام خارجی را
آسیبی برای بازار این محصول دانست و گفت: با اینکه فرصت برای کشت
بادام با توجه به وضعیت اقلیمی ما وجود دارد ولی کشت این محصول
در حد مطلوب صورت نمی گیرد که البته در چند وقت اخیر هم واردات
بادام خارجی در بازار این محصول اختلال ایجاد کرده است؛ هر چند
شاید محصول خارجی در ظاهر درشتتر و جذاب تر باشد ولی اصلا کیفیت

قابل مقایسهای در مقابل محصول داخلی ندارد.

وی افزود: فندوق نیز به اندازه باغاتی که دارد و وضعیت تولیدش
خوب است وحتی در بحث تازه خوری اوضاع نسبت به سال گذشته خیلی

مناسب و متعادلتر بود، که این نشان دهنده فراوانی محصول است.

شادلو در ادامه با بیان این که در بحث تولید، تهدید جدی یا خطر
قابل توجهی وجود نداشته و وضعیت تولید مناسب بوده است، اظهار
کرد: امسال در این محصولات افزایش قیمتی نخواهیم داشت و در در بحث

عرضه هم وضعیت خیلی مناسب تر و بهتر خواهد بود.
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